



# VARYA WOOD

design — Simon Pengelly

Designed by Simon Pengelly for **INCLASS**, the **VARYA WOOD** collection is was born with a focus on fluid essential lines and the use of natural warm materials like wood. The result is an extense collection of chairs and stools that expands the possibilities of the **VARYA** family to inspire cozy and versatile environments in both residential and public spaces.

Conçue par Simon Pengelly pour **INCLASS**, la collection **VARYA WOOD** est née avec un accent sur les lignes essentielles fluides et l'utilisation de matériaux naturels chauds tel que le bois. Le résultat est une large collection de chaises et de tabourets qui élargit les possibilités de la famille **VARYA** pour inspirer des environnements confortables et polyvalents dans des espaces résidentiels ou publics.



The **VARYA WOOD** collection is configured as a comprehensive collection of versatile chairs with a curved plywood shell that complements the **VARYA** family. With a neutral yet friendly and welcoming design thanks to the use of natural wood, this collection was designed for inhabiting any setting and context in both public and private spaces. The shells are available in oak or walnut plywood and can be stained in stained in all colours on the **INCLASS** sample card. The shells can incorporate an upholstered seat pad or full pad for greater comfort. To adapt the chairs to different contexts, the bases are produced in multiple versions and are available in all finishes on the of the **INCLASS** sample card.

La collection **VARYA WOOD** est conçue comme une collection complète de chaises polyvalentes avec une coque en bois courbée qui complète la famille **VARYA**. Avec un design neutre mais convivial et accueillant grâce à l'utilisation du bois naturel, cette collection a été conçue pour habiter n'importe quel cadre et contexte dans des espaces publics et privés. Les coques sont disponibles en contreplaqué de chêne ou noyer et peuvent être colorées dans toutes les couleurs du nuancier **INCLASS**. Les coques peuvent incorporer une assise ou un panneau frontal complet, rembourré pour plus de confort. Pour adapter les chaises à différents contextes, les bases sont produites en plusieurs versions et sont disponibles dans toutes les finitions du nuancier **INCLASS**.



INCLASS

INCLASS



The versatile design, the warmth of the wood and the wide variety of finishes of the metal structures allow the chairs to adapt to all types of spaces and contexts.

La conception polyvalente, la chaleur du bois et la grande variété de finitions des structures métalliques permettent d'adapter les chaises à tous types d'espaces et de contextes.



INCLASS



The chairs with sled base are light, comfortable and ideal for work spaces, meetings or common areas. They are manufactured in versions with or without arms being both stackable.

Les chaises en tige d'acier sont légères, confortables et idéales pour les espaces de travail, de réunion ou les espaces communs. Elles sont fabriquées en des versions avec ou sans bras pouvant être empilées.

INCLASS





The four star swivel bases are available in two versions: with steel tube or cast aluminium. Both can come with arms.

Les piètements quatre branches sont disponibles avec des bases de tube en acier ou en aluminium injecté. Les deux versions sont conçues avec ou sans accoudoirs.

INCLASS

## Seats shells



Walnut shell



Oak shell

## Upholstery



Upholstered seat pad



Upholstered front pad

## Finishes

**Wooden shells:** are available in beech veneer, oak veneer and walnut veneer in all stains of the INCLASS swatch card.

**Upholstery:** the seats and front panels can be upholstered all the leathers or fabrics of the INCLASS swatch cards and also with fabrics supplied or specified by the customer.

**Metallic frames:** the steel frames are available in all colours of the INCLASS swatch card or in chrome. The die cast aluminum swivel bases are available in black, white or polished finishing.

**Wooden legs:** are produced in solid oak and are available in all of the oak stains of the INCLASS swatch card.

## Overview



4 leg



4 leg  
+ writing tablet /



4 legs armchair



4 legs non-stackable



4 wooden legs



Sled base



Sled base  
+ writing tablet /



Sled base armchair  
Sillón pie de varilla



Aluminum swivel base +  
casters



Aluminum swivel base  
+ arms  
+ casters



Steel swivel base



Steel swivel base  
+ arms / brazos



Aluminum swivel base



Aluminum swivel base +  
arms

